
فدراسیون فوتبال و اعطای سهمیه
لیگ دو به استان

خبرگزاری ورزشی پارس در بیست و هفتمین روز از خرداد ماه سال 96
خبری بر رروی خروجی خود قرار داد که در آن از قول رئیس سابق هیات
فوتبال استان از انجام مذاکرات مناسب با فدراسیون جهت کسب سهمیه

لیگ دو خبر داده بود.
در متن این خبر نیز آمده است: “جهت کسب سهمیه لیگ دو مذاکرات و
مکاتباتی با فدراسیون فوتبال انجام داده است اما منوط بر این که
نهادی جهت تیم داری اعلام آمادگی نماید و در این ارتباط هم

اقداماتی صورت گرفته است”.
این هم وعده ای از آنهایی که در وعده دادن های پوچ و توخالی برای
فوتبال اردبیل از کارنامه پرباری برخوردار هستند . برای اثبات
این ادعا که برخی از عزیزان در فوتبال استان کاری جز ایجاد
انتظار بیشتر و بالا بردن سطح توقع در نزد افکار عمومی و ایجاد
موج طرح اسم و نام کار دیگری ندارند، نمونه هایی از آن وعده ها
در طی سال های اخیر را خالی از لطف نخواهد بود که تیتر وار مرور

بکنیم.
بازی فجر و شهرداری اردبیل باید تکرار شود

*”ما به جد به دنبال این قضیه هستیم چرا که برگزاری این بازی با
توپ استاندارد از الزامات قانونی یک مسابقه است”.(خبرگزاری فارس،

مصاحبه رئیس سابق هیات فوتبال استان، 4/12/93 ).
مرد فوتبال اردبیل خرداد ماه معرفی می شود

*”ما مصمم هستیم در یک مراسم شایسته و آبرومندی که خرداد ماه در
استان برگزار می کنیم مرد فوتبال، فوتسال و همچنین مربیان و
داوران ممتاز رشته فوتبال استان اردبیل را معرفی کرده و هدایایی

را به آنها تقدیم کنیم”.
*”در تلاش هستیم تا برای این مراسم یکی از تیم های ملی کشورمان را
دعوت کنیم تا با ترکیبی از بازیکنان اردبیلی که در مسابقات مختلف
به میدان رفته اند ، بتوانند بازی دوستانه ای را انجام دهند”.(
خبرگزاری فارس، مصاحبه رئیس سابق هیات فوتبال استان،28/2/94 ).
نمایشگاه عکس سیر تاریخی فوتبال اردبیل برپا می شود/کی روش به

اردبیل می آید
*”این نمایشگاه در حقیقت نمادی از هویت اصلی فوتبال این استان و
گنجینه غنی از استعداد افراد ناب فوتبالی این خطه خواهد بود که
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سال های سال برای احیای فوتبال زحمت کشیده اند و ما شاهد فراموش
شدن این نسل پرافتخار هستیم که سعی مان بر این است تا گذشته و

تاریخ پرافتخار آن را در این نمایشگاه احیا کنیم”.
*22″ تا 26 خرداد ماه موعد مقرر برای برگزاری مراسم بزرگ انتخاب
مرد سال فوتبال استان اردبیل است که ما سعی کرده ایم از رئیس
فدراسیون و اعضای هیات رئیسه و همچنین سرمربی تیم ملی دعوت کنیم

تا در این مراسم بزرگ حضور داشته باشند”.
*”تلاش می کنیم این برنامه در سال های آینده نیز ادامه پیدا کند
تا ما بتوانیم همه ساله مرد فوتبال استان اردبیل را شناسایی و
معرفـی کنیم”.(خـبرگزاری فارس،مصـاحبه رئیـس سـابق هیـات فوتبـال

استان،29/2/94).
تهیه سند توسعه فوتبال اردبیل

*”رئیس هیات فوتبال استان اردبیل از تهیه سند توسعه فوتبال استان
اردبیل با رویکرد توجه به اسعدادهای ناب فوتبالی در شهرستان ها

خبر داد”.
*”به تفکیک شهرستان ها و بر اساس تخصیص اعتبار و عملکردی که
داشته اند برنامه هایی را برای توسعه آتی فوتبال تدوین و تهیه
کرده ایم تا زمینه ای فراهم آید که بتوانیم از ظرفیت های موجود
بیشتر و بهتر استفاده بکنیم”.(خبرگزاری فارس،مصاحبه رئیس سابق

هیات فوتبال استان،15/12/94).
اعتراض کتبی خود را به قضاوت تیم داوری اعلام می کنیم

*”ما از طریق فدراسیون فوتبال و کمیته داوران اعتراض خودمان را
نسبت به قضاوت بازی دو تیم خونه به خونه و شهرداری اردبیل انجام

می دهیم”.
*”تحت هیچ شرایطی از حق و حقوق قانونی کوتاه نخواهیم آمد و با
حضور در فدراسیون فوتبال و کمیته داوران پیگیر موضوع خواهیم
ــال ــات فوتب ــابق هی ــس س ــاحبه رئی ــبرگزاری فارس،مص بود”.(خ

استان،21/2/95).
رایزنی ها با فدراسیون فوتبال برای ماندن شهرداری اردبیل در جام

آزادگان رضایت بخش بود
*”در این زمینه فدراسیون فوتبال نیز اهتمام ویژه ای برای حضور
شهرداری در جام آزادگان دارد و امید می رود با تحقق این امر شاهد

توسعه و رشد فوتبال اردبیل باشیم”.
*”امیدواریم با تلاش همه جانبه فدراسیون فوتبال مردم اردبیل به
آرزوی خود که ماندن تیم شهرداری در جام آزادگان است برسند”.
(خبرگزاری تسنیم، مصاحبه رئیس سابق هیات فوتبال استان،5/3/95).

سفر رئیس فدراسیون به استان



* “به زودی رئیس فدراسیون فوتبال با سفر به استان اردبیل از
ــی ــا م ــتان آشن ــای اس ــدی ه ــا و توانمن ــابلیت ه ــا ق ــک ب نزدی

شود”..(خبرگزاری فارس، رئیس سابق هیات فوتبال استان،21/6/95).
تشکیل شورای راهبردی فوتبال در استان اردبیل

*”برای تحقق اهداف پیش بینی شده برنامه های کوتاه مدت، میان مدت
و بلند مدت رشته فوتبال با استفاده از طرح ها و تجربیات تمام

مربیان، ورزشکاران، پیشکسوتان و صاحبنظران تدوین می شود”.
*”استفاده از شیوه های نوین مدیریتی برای تحقق جایگاه حقیقی
فوتبال در استان اردبیل اجتناب ناپذیر است”.(سبلانه، رئیس سابق

هیات فوتبال استان، 14/9/91).
سقوط تیم(شهرداری) به لیگ دسته دو به سال آینده موکول می شود

*”ما در نامه نگاری و پیگیری هایی که انجام می دهیم تلاشمان بر
این است تا در حمایت از استان های کم برخوردار ، فدراسیون فوتبال
را قانع کنیم تا مصوبه هیات رئیسه فدراسیون مبنی بر سقوط 5 تیم
از لیگ دسته یک به دسته دو کشور با یک سال تاخیر و برای فصل بعد

اجراء شود”.
*”با توجه به این که سقوط 5 تیم در یک فصل منطقی به نظر نمی رسد
ما این درخواست را طی نامه ای از رئیس فدراسیون فوتبال خواسته
ایم تا با پیگیری های مستمر تلاش کنیم تا تیم شهرداری در لیگ یک
ماندگار شود”.(خبرگزاری فارس، مصاحبه رئیس سابق هیات فوتبال

استان،29/2/95).
اردبیل جزء 10 استان برتر فوتبال کشور است

*”رئیس هیات فوتبال استان اردبیل به اتفاق اعضای کمیته ها و برخی
از دست اندرکاران هیات فوتبال استان با طاهر شریفی معاون سیاسی و
امنیتی استاندار اردبیل دیدار کرده و از روند رو به جلوی فوتبال

این استان گزارشی ارئه کرد”.
*”ما هم اکنون جزء 10 استان فوتبالی کشور هستیم”.(خبرگزاری

فارس،مصاحبه رئیس سابق هیات فوتبال استان،3/9/93).
و امروز نیز اعلام پیگیری برای کسب سهمیه لیگ دو سناریوی جدیدی
برای رسیدن به برخی از اهداف می باشد که به مانند وعده های داده

شده نمی تواند هیچ ثمری برای فوتبال استان داشته باشد.
در این ارتباط می توان چند سؤال را مطرح کرد:

*در چند سال اخیر فدراسیون فوتبال راسا به کدام یک از استان ها
در لیگ یک و یا دو سهمیه رایگان داده است که اردبیل دومین استان

در واگذاری تلقی شود؟
*آیا فوتبال کشور به مانند 30 سال گذشته و در حالت آماتوری کامل
اداره می شود که فدراسیون فوتبال بدون در نظر گرفتن قوانین و



مقررات فدراسیون جهانی به دلخواه امتیاز لیگ پخش کند و حقوق دیگر
تیم ها را نادیده بگیرد؟

*واگذاری سهمیه لیگ یک و دو توسط فدراسیون و بدون طی کردن مراحل
قانونی پیش بینی شده از جمله حضور در رقابت ها و صعود به دور
بعدی و یا خرید امتیاز یک تیم بر اساس کدام آئین نامه و اساسنامه

و بخشنامه می باشد؟
*آیا بهتر نیست که برای آگاهی افکار عمومی و جلوگیری از هر گونه
سوء تعبیر ، مکاتبات انجام پذیرفته در این ارتباط از سوی هیات
فوتبال استان و جواب فدراسیون به این درخواست ها در اختیار عموم

قرار داده شود؟
*اگر بخش خصوصی و یا یکی از نهادها و سازمان ها برای تیم داری در
لیگ دسته دوم قدم پیش بگذارد آیا هیات فوتبال امتیاز یک تیم را

به رایگان از فدراسیون اخذ خواهد کرد؟
باید پذیرفت که برای مطرح شدن و یا متوجه کردن افکار عمومی به یک
سمت می توان راه های دیگری جز وعده های بی اساس استفاده کرد. همه
می دانیم که فوتبال ایران گام های اولیه در فوتبال حرفه ای را
سعی می کند محکم بردارد و جای هیچ سؤالی باقی نگذارد. از
فدراسیونی که علی رغم برخی فشارها و انواع ناملایمات تلاش بر اجرای
مقررات داشته و مبارزه با هر نوع اقدام تفرقه افکنانه را در
دستور کار خود قرار داده بعید است که یکی از زیر مجموعه هایش خبر

از واگذاری سهمیه لیگ دو توسط فدراسیون بدهد.
و کلام آخر این که همه مطالب این یادداشت بر اساس گفته های رئیس
سابق هیات فوتبال استان و با ذکر منابع مربوطه است و بنابراین
سزاوار نخواهد بود که دوستان هیات با انتشار این مطلب دوباره در
کانال های مجهول الهویه و یا با اسامی مستعار مثل س.ر در فضای
مجازی ظاهر شوند و فحش نامه منتشر بکنند و یا دبیر هیات فوتبال
استان (قانونی و یا غیر قانونی بودنش جای خود دارد) باز به
انتشار بیانیه اقدام کرده و ما را دشمن هیات و خائن به فوتبال
معرفی بکند. عملکردها و گفته ها و ادعا ها نشان دهنده کامل
خادمین و خائنین به فوتبال می باشد . واقعیت ها را بشنویم و به

آنها تن دهیم و از فر افکنی اجتناب نماییم.


